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國立政治大學外薦交換學生校內宿舍簡介 
School Dormitory Information for Incoming Exchange Students 

大部分交換生宿舍學士班會在自強 9 舍及自強 5 舍，碩博士班在自強 10 舍。本校宿舍全面
禁煙。宿舍內禁止烹調食物。 
NCCU provides limited on-campus dormitory for our incoming exchange students. Most exchange 
students (undergrad) will stay in ZihCiang Dormitory 9 and ZihCiang Dormitory 5; graduate students in 
ZihCiang Dormitory 10. Student Housing Office will be the office responsible for dorm room 
arrangement. All rooms are Non-Smoking. Cooking is prohibited in all NCCU dormitories. 

**房間設施 room facility** 
房間內配置基本家具（床、附抽屜書桌、書櫃、衣櫥、冷氣、電扇…），床單、床墊、被子需
自備。 
All rooms are furnished with bed frame, reading desk with drawers, bookshelf, wardrobe, air 
conditioner, ceiling fan and cable Internet. (Please note that mattress, sheets, pillows and blankets 
are NOT included, and a pre-paid card is needed to use the air-conditioner)  

**公用設施 public facility** 
電視交誼廳、洗衣設備、衛浴間、服務台、免費租書… 
TV room, laundry facilities, shared bathroom, service counter, book rental… 

**宿舍費用 dormitory fee** 
所有金額以新台幣計算。費用以一學期計。宿舍費用將包含在學生註冊繳費單內於學期初繳納。 
All fees shown are in NTD (New Taiwan Dollars) and for one semester only. All dorm fees will be 
included in your registration bill which will be given to you after your arrival. Please pay all fees 
before: September 19, 2014 (fall semester) / March 02, 2015 (spring semester). 
**搬入時間 Check-in time**  

請配合於早上 8:00 後至下午 10:00 前搬入之規定 Please check in during 8 a.m. ~ 10 p.m.

大學部 
Under- 

graduate 
students 

男生 Male 女生 Female 

四人房 (自強 5 舍) 
4-person room (ZihCiang Dorm 5) 

四人房(自強 9 舍) 
4-person room (ZihCiang Dorm 9) 

NT$10,557/semester NT$10,557/semester 

研究所 
Graduate 
students 

研究所宿舍區由住宿組決定 
Dorm building for graduate students will be decided by Student Housing Office 

單人房 
Single Room 

雙人房 
Double Room 

單人房 
Single Room 

雙人房 
Double Room 

碩士班
Master’s NA NT$22,150 

碩士班
Master’s NA NT$22,150 

博士班 
Doctoral NA NT$22,150 

博士班 
Doctoral NA NT$22,150 

此表為本校 104學年度繳費標準，每年均會調整。 

The fees shown in this table only apply to academic year 2015/16 (Sep. 2015 to June 2016), and are 

subject to change annually. For other different dorms and fees, please check out the website at 

http://osa.nccu.edu.tw/modules/tinyd4/index.php?id=39  

※ 附加費用 Additional Fees: 

   冷氣儲值卡 Pre-paid card for the air-conditioner in the dorm room 

   保證金 Deposit: NT$ 1,000 

※ 學期住宿費包含寒假住宿費，暑假住宿費依學期住宿費二分之一數額另行繳納。 

   The dorm fees listed above cover the winter vacation period. For the summer vacation, residents will 

pay half (50%) the price for one semester. 

http://osa.nccu.edu.tw/modules/tinyd4/index.php?id=39
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宿舍照片 Dormitory Photos 

女生大學部 4 人房-自強 9 舍 

Female Undergrad 4-person room: ZihCiang Dorm 9 (shared bath) 

男生大學部 4 人房-自強 5 舍 

Male Undergrad 4-person room: ZihCiang Dorm 5 (shared bath) 
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研究所碩/博士班雙/單人套房(附衛浴)-自強 10 舍 

Graduate Student Dorm- ZihCiang Dorm 10  

Master’s student: double suite (with bath) / Doctoral student: single suite (with bath) 

Single Suite 

Double Suite 
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研究所碩/博士班雙/單人套房(附衛浴)-自強 10 舍 公共區域 

Graduate Student Dorm- ZihCiang Dorm 10  Public Areas 

自強宿舍區 公共區域設施 

Facilities in ZihCiang Dormitory Areas 
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Grocery shop and cafeteria on B1 of ZihCiang Dorm 9 




